
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 236 af 22. februar 2017 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Mogens Jonas Rasander 
  

20. marts 2017 
J.nr. 2017 - 989 

 

Skatteudvalget 2016-17
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 236
Offentligt



 

Side 2 af  2 

Spørgsmål 

Mener ministeren, at der som proklameret i konklusionen på s. 53 i SKATs rapport 

”Skattely – brug og misbrug af kommanditselskaber” fra marts 2016, jf. SAU alm. del – 

bilag 165 (folketingssamling 2015-16), er foretaget tilstrækkeligt med tiltag for at lukke 

hullerne i lovgivningen efterfølgende på baggrund af rapportens konstatering om, at det 

er muligt at sende penge i skattely via kommanditselskaber? 

 

Svar 

Jeg skal henvise til min besvarelse af spørgsmål 227 (folketingssamlingen 2016-2017), idet 

jeg samtidig bemærker, at regeringen ønsker at få problemstillingerne grundigt belyst, in-

den der gennemføres initiativer.  

 

Viser der sig et behov for lovgivningsmæssige tiltag, vil regeringen ikke tøve med at rea-

gere herpå. 


